
Referat  

Styremøte i Vestfold bridgekrets  

Tid: 4. februar 2021 

Sted: På Teams 

Tilstede: Heidi Berre Skjæran, Sveinung Rydland, Bjørn Helgeby, Anders Johansson,               

og Ludvig Guldal (ref.). 

 

Sak 18 Avvikling av årsmøter i klubbene 

Vedtektene i klubbene følger Bridgeforbundets vedtekter om avvikling av årsmøter som sier 

at årsmøtene fortrinnsvis skal avvikles innen utgangen av februar. Hvis klubbene skal klare 

dette, må de sende ut innkalling til årsmøte innen en uke fra nå av hensyn til fristene for 

innkalling og forslag til årsmøtet. 

Styret diskuterte konsekvenser av å ikke gjennomføre årsmøtene innen utgangen av februar. 

Det vil påvirke når vi kan arrangere krets-ting, men det kan utsettes også i år siden 

smittesituasjonen er slik den er. Siden det ikke er bridge-ting i år, trenger vi ikke ta hensyn til 

dette aspektet. 

En annen side av saken er at mange medlemmer ikke er vant med å bruke Teams og kanskje 

heller ikke har nødvendig IT-utstyr for å kunne bruke denne møtetjenesten. Oppmøtet på  

årsmøtene bli derfor trolig vesentlig lavere enn normalt hvis klubbene velger å gjennomføre 

sine årsmøter på Teams. 

Styret konkluderte med at vi ikke vil oppfordre klubbene til å arrangere årsmøtene innen 

utgangen av februar, men at vi tilbyr de klubbene som ønsker det teknisk støtte til å avvikle 

årsmøtet på Teams.  

 

Sak 19 Orientering om Vestfoldkvelden v/Anders, Bjørn og Heidi 
 
Det har vært god oppslutning om Vestfoldkveldene på RealBridge de to først mandagene og 
det har kommet gode tilbakemeldinger fra deltakerne. Dessverre har det ikke meldt seg flere 
frivillige til å arrangere turneringskvelder ennå. Det legges opp til poengserie over fire 
kvelder fra og med 1. februar i den første turneringen. 
 

 

 

 

 


